
CONSILIUL LOCAL GIURGIU 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 

încheiat astăzi, 28 septembrie 2017, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 1400 în prezenţa a 20 consilieri din numărul total 

al membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.1585 din 22 septembrie 2017 consilierii au fost invitaţi la 

şedinţa ordinară a Consiliului Local din data de 27 septembrie 2017, ora 1400 care 

are loc în sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

 

 

Prezenţi:  

       

1. Dragomir Ion 

2. Neacşu Lucian 

3. Ţigănilă George 

4. Săndulescu Petronela-Marinela 

5. Cioacă Ionuţ 

6. Barbu Ionuţ 

7. Falan Corina Ionela 

8. Oprişan Gigi 

9. Vladu Alexandru 

10. Sîrbu Mitică 

11. Gâdea Gheorghe 

12. Ionescu Liviu-Ovidiu 

13. SîrbuAdelina Veronica 

14. MuscaluIonel 

15. Meclea Alina 

16. Ciulacu Mirela 

17. Anghelescu Adrian  

18. Nichita Tereza 

19. Ilie Clement 

20. Matei Mihai 

21. Pick Ladislau ( începând cu pct.2) 

 

 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Barbu Ionuţ, ales prin H.C.L. nr.344 din 31august 

2017. 



Domnul consilier Barbu Ionuț : Doamna director? Ședința este statutară? 

Doamna director Băiceanu Liliana : Sunt prezenți 20 de consilieri, ședința este legal 

constituită. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Înainte să vă propun ordinea de zi avem de votat trei 

procese verbale de la ședințele anterioare.  

Procesul verbal din data de 10 august 2017 a ședinței extraordinare. Cine este pentru? 

Unanimitate de voturi.Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc.  

Procesul verbal din data de 25 august 2017 a ședinței extraordinare. Cine este pentru? 

Unanimitate de voturi.Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc.  

Procesul verbal din data de 31 august 2017 a ședinței ordinare. Cine este pentru? 

Unanimitate de voturi.Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. 

Domnul primar Barbu Nicolae : Înainte de a da curs ordinei de zi și de a aproba în 

consiliu vă rog domnilor consilieri să luați act de suplimentarea listei cu încă 17 

proiecte din care 15 proiecte sunt pentru aprobarea indicatorilor sau depunerea 

proiectelor cu finanțare europeană iar două dintre aceste proiecte de hotărâre sunt cu 

constituirea unei comisii de vânzare a bunurilor aparținând domniului public, pentru că 

așa a fost trecut în regulament ca această comisie să fie validată de către consiliu iar 

cea de-a doua privind aprobarea suplimentării bugetului de împrumuturi interne pe 

anul 2017 și a listei de investiții aferente.Nu este vorba despre un credit nou, este acel 

credit care a fost aprobat dar am primit de la comisia de avizare a împrumuturilor că 

putem facem trageri și anul acesta din acest credit drept urmare având acest aviz de la 

comisie trebuie să spunem ce sume și către ce proiecte de investiții vom face plăți în 

sumă de aproape 10 milioane de euro. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Supunem la vot ordinea de zi cu aceste modificări. 

Cine este pentru? Unanimitate de voturi.Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. 

Punctul 1 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Regulamentului privind 

alocarea de sume din bugetul local pentru finanţarea unor programe sportive, 

conform Ordonanţei de Urgenţă a Guvernului nr.38 din data de 18 mai 2017. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de învătământ ? 

Domnu consilier Clement Ilie : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 



Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Ora 14:06 : Domnul consilier Pick Ladislau sosește în sala de ședințe. 

Punctul 2 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea înlocuirii domnului Ţone 

Cristian cu doamna Burcea Daniela Artemiza, în cadrul Comisiei de evaluare a 

ofertelor pentru licitaţiile de subconcesiune teren organizate de S.C. Administraţia 

Zonei Libere Giurgiu S.A. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 3 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea unei Convenţii de plată între 

Municipiul Giurgiu şi societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., reprezentând 

plata cheltuielilor pentru serviciile de pază la cimitire. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții ?  

Domnul consilier Clement Ilie : Pentru a avea un maxim de informații, aș dori să aflu 

dacă suma de 260.000 lei este relativ egală cu contractul, cu convenția care este în 

derulare? Mai vreau să știu dacă cei două miliarde și șase sute de milioane ce vor 

însemna ca cheltuieli în afară de plata salariaților și probabil un minim de echipare, 

ținută de vară, ținută de iarnă. Dupa aceea revin cu o întrebare. 

Domnul primar Barbu Nicolae : Răspunsul vi-l dau eu direct pentru că e unul 

simplu.Există un contract cu un furnzior de servicii privat care s-a semnat la începutul 

anului, n-are nicio treabă, este contravaloarea facturilor privind plata serviciului de 

pază. Nicidecum nu este paza efectuată de societatea primăriei. 

Domnul consilier Clement Ilie : Știu. 

Domnul primar Barbu Nicolae : Păi și atunci ce ne interesează pe ce folosește el banii? 



Domnul consilier Clement Ilie : Nu de ce folosește. Dacă suma pe care o alocăm acum 

în această hotărâre este mai mare sau egală sau mai mică cu contractul. 

Domnul primar Barbu Nicolae : N-are cum să fie mai mare cu contractul decât 

prevederile bugetare. În baza contractului pe care îl are, nu puteam să plătim un 

serviciu direct și atunci contractul există, el este în derulare și noi aprobăm prin 

hotărâre această convenție, să plătească separat această sumă de bani. 

Domnul consilier Clement Ilie : Este limpede asta domnul primar.Acum să revin la 

proiectul în discuție.Câți salariați vor ocupa funcțiile care vor presta serviciile de pază? 

Domnul primar Barbu Nicolae : Domnul consilier, cred că n-ați înțeles.E o firmă care 

are contractul în derulare, n-are nicio treabă cu salariații.Explicați-mi poate nu mă fac 

înțeles. 

Domnul consilier Clement Ilie : E vorba de conveția care se va încheia cu GSL da? 

Domnul primar Barbu Nicolae : Domne, este convenția doar de plată.E doar 

plata.Autorizarea către efectuarea serviciilor s-a dat de anul trecut când s-a făcut 

licitația.Noi acum aprobăm decât efectuarea plății de către GSL câtre acest operator. 

Dacă vă uitați, aveați facturile în spate. Noi plătim exact facturile care le au de plată. 

Domnul consilier Clement Ilie : Eu nu zic că este rău că cele trei cimitire din Giurgiu 

au asigurată pază însă din punctul meu de vedere ca cetățean de onoare al orașului și în 

calitatea pe care o am acum, eu sunt total nemulțumit și nu numai eu, luați ecoul 

vocilor oamenilor care au morminte mai ales in cimitirul Smârda unde merg eu cel mai 

des că acolo am eu părinții înmormântați. ( În continuare, domnul consilier este 

profund nemulțumit de salariații (paznici) cimitirului facând referire totodată la 

personalul scăzut și normarea groparilor având în vedere ca sunt zile în care sunt cel 

puțin 4-5 înmormântări. Dânsul dorește o consemnare a problemei  în procesul verbal 

în dorința de a se rezolva pe viitor aceste neconcordanțe). 

Domnul primar Barbu Nicolae : Eu aș vrea să vă răspund foarte simplu, n-am înțeles 

nici momentul nici întrebarea dumneavoastră vis-a-vis de anumite lucruri.Cu paza v-

am explicat.Chiar n-am înțeles ce trebuie să facem și unde trebuie să ajungem. Eu zic 

s-o lăsăm la diverse pentru că nu e momentul.Avem loc la diverse să vorbim despre 

toate, aici să discutăm doar despre hotărârile de consiliu care sunt de aprobat. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Să trecem la vot ? Cine este pentru ? Unanimitate de 

voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 4 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea unei Convenţii de plată între 

Municipiul Giurgiu şi societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., reprezentând 



plata cheltuielilor pentru serviciile prestate de furnizori la bazele sportive, Complex 

„Marin Anastasovici”, Stadion „Dunărea” şi Sala de sport „Chauncey Hardy”. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 5: Proiect de hotărâre  cu privire la aprobarea unei Convenţii între 

Municipiul Giurgiu şi societatea GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A., 

reprezentând plata cheltuielilor pentru serviciile de deszăpezire din perioada 19 

ianuarie – 15 februarie 2017. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de servicii publice? 

Domnul consilier Ionescu Liviu : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? 

Domnul consilier Vladu Alexandru : Din start vreau să vă zic că noi nu vom vota 

aceste puncte, defapt trei puncte pe ordinea de zi care se referă la deszăpezirea de anul 

trecut.Întrebarea pe care ne-am pus-o cu toții, de ce tocmai acum aprobăm 

deszăpezirea de anul trecut și a doua întrebare și rugăminte este de ce aprobăm în 

octombrie deszăpezirea iernii care bate la ușă? Pentru că nu-i normal după un an de 

zile să aprobăm deszăpezirea.Poate totuși reușim să facem un plan de deszăpezire și să 

aprobăm fondurile necesare. 

Domnul primar Barbu Nicolae : Domnul vice? Ați citit preambulul hotărârii? Vă las la 

placerea dumneavoastră s-o citiți. Citiți dacă vreți. Privind aprobarea unei convenții 

între municipiul Giurgiu și Giurgiu Servicii Publice S.A reprezentând plata 

cheltuielilor. Noi nu aprobăm deszăpezirea, ci aprobăm plata. 



Domnul consilier Vladu Alexandru : Atunci rectific domnul primar, de ce plătim 

tocmai acum deszăpezirea de anul trecut. 

Domnul primar Barbu Nicolae : Haideți să vă dau un răspuns mai amplu privind 

cauzele.Anul trecut în luna decembrie, s-a anulat contractul cu -Financiar Urban- 

privind deszăpezirea și a preluat-o -Giurgiu Servicii Locale-. Dupa aceea a apărut 

modificarea legii și s-au transferat serviciile publice câtre Giurgiu Servicii 

Publice.ADPP-ul avea si el în sarcină anumite tronsoane.Nu a fost simplu pentru cei 

de la Servicii Publice să cuantifice în baza fișelor de lucru și tot ce-au avut, 

documentele care au stat la bază, lucrările cum s-au făcut. Pentru că noi deszăpezirea 

am avut-o într-o lună. Într-o lună au lucrat și GSL-ul și GSP-ul și ADPP-ul. Nu a fost 

simplu.Acum a durat foarte mult până s-au făcut toate documentațiile necesare și nu 

din vina noastră. Acum aprobăm plata.A fost un caz, vis-a-vis de întrebarea d-voastră, 

există un serviciu delegat unei societăți, deja au demarat procedura de licitație pe 

SEAP pentru toate serviciile, drept urmare nu ne va prinde iarna nici cu stare de 

incertitudine privind contractul și nici cu materiale necesare. Cum am făcut față în 

fiecare an vom face și anul acesta. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian : Am și eu o rugăminte către executiv adresată 

cetățenilor.Practic, la contractele acestea de deszăpezire s-au semnalat practic că 

pentru același operațiuni, aceleași proceduri și aceleași utilaje au fost tarife 

diferențiate.De ce? 

Domnul primar Barbu Nicolae : Da, și mie mi-au spus  un singur caz. La vremea 

respectivă Giurgiu Servicii Publice dacă nu mă înșel, Giurgiu Servicii Locale, a preluat 

automat în luna decembrie și s-a făcut pentru pluguire. A fost un contract făcut de 

dumnealor pentru anumite activități.Când a trebuit să facem ridicarea zăpezii am 

negociat tarife mult mai mici.Noi am avut mai multe contracte pentru că am avut mai 

multe acitivităț și cu toți ceilalți am negociat prețuri mai mici dar pentru serviciile pur 

de deszăpezire tarifele sunt un pic mai mari. 

Domnul consilier Matei Mihai : Voiam să vă mai întreb și eu. De ce s-a plătit la oră și 

nu s-a plătit altcumva, fiindcă am văzut multe utilaje care mergeau cu lama ridicată și 

orele treceau. 

Domnul primar Barbu Nicolae : Așa e procedura, altceva n-avem. A fost și la oră și la 

tone, depinde cum au fost procedurile de achiziție. Să știți că foarte multe din utilajele 

pe care le vedeați cu lamă sau cu ceva, nu aparțineau municipalității.Noi le-am 

identificat prin atașarea unui abțipild care spunea -acest utilaj este închiriat de către 

primărie-, și noi am avut probleme cu cetățenii care veneau și spuneau -domne, a venit 

și mi-a cerut bani ca să-mi deszăpezească mașina- și i-am zis - are un semn distinctiv 

pe ecran? scrie ca este închiriat? Nu.S-a dus omul și s-a descurcat el.A luat un utilaj să 



deszăpezeasca din zona mașinii lui. Extra.Noi în primele zile am atașat pe aceste 

utilaje câte un abțipild care făcea distincție între utilajele primăriei și alte utilaje 

existente în oraș. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Supunem la vot. Cine este pentru ? Unanimitate de 

voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 6 : Proiect de hotărâre  cu privire la aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.398/27.10.2016 privind aprobarea cererii de finanţare pentru 

obiectivul de investiţie „Lucrări de intervenții pentru creşterea performanţei 

energetice a blocurilor de locuinţe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 4" şi a 

cheltuielilor aferente implementării proiectului, modificată prin Hotărârea 

Consiliului Local nr.403/09.11.2016, Hotărârea Consiliului Local nr.239/29.06.2017 

şi Hotărârea Consiliului Local nr.255/17.07.2017. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 7 : Proiect de hotărâre Cu privire la aprobarea depunerii Proiectului 

„Servicii transparente către cetăţeni – Administraţie locală performantă” - 

SETALP. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 8 : Proiect de hotărâre Cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico-

economice, pentru obiectivul de investiţii „Colector apă pluvială pe strada 

Ramadan”. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 



Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc.  

Domnul primar Barbu Nicolae : În primul rând vreau să vă mulțumesc că ați aprobat 

indicatorii tehnico-economici și este vorba despre colectorul de apă pluvială, de pe 

Ramadan, un colector foarte important pentru rezolvarea problemelor privind apa 

pluvială existentă în zonă și nu întâmplător el va demara foarte repede pentru că deja 

sunt aprobate proiectele privind asfaltarea zonei Ramadan, zonei de case. Era nevoie 

de această investiție și dacă nu sunt probleme privind licitația și contestația la licitație, 

ar trebui ca până la sfârșitul anului să se și înceapă această lucrare. 

Punctul 9 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea unui sprijin financiar în 

sumă de 7.000 lei, pentru Asociaţia Judeţeană Giurgiu a Pensionarilor. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de învățământ ? 

Domnul consilier Clement Ilie : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Vă rog domnul consilier Muscalu. 

Domnul consilier Muscalu Ionel : Mă bucur că anul ăsta nu se mai face niciun fel de 

diferență față de anul trecut, mă bucur că au avut curaj să ceară și să și dați pentru că, 

între-adevăr, se apropie ziua pensionarilor pe 1 octombrie de fiecare dată și  în fiecare 

an consider eu, Consilul Local și Consiliul Județean au avut grijă de personaele 

vârstnice din orașul și județul nostru.Anul trecut colegul nostru de la PNL cerea să li se 

dea mai mulți bani, eu nu vă solicit atât pentru că atât au solicitat dumnealor.Mă bucur, 

asta voiam să spun, că nu se fac diferențe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Mulțumesc. Mai sunt discuții? Dacă nu spunem la vot. 

Cine este pentru ? Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc.  

Punctul 10 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 10.000 lei, pentru Asociaţia Clubul Pensionarilor din Judeţul 

Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 



Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de învățământ ? 

Domnul consilier Clement Ilie : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc.  

Punctul 11 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Planului Urbanistic de 

Detaliu, necesar realizării obiectivului „Construire imobil cu destinaţia spaţiu 

pentru servicii medicale (ambulatoriu)”, pe un teren situat în Giurgiu, Bulevardul 

Bucureşti, km. 1. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de urbanism? 

Domnul consilier Sîrbu Mitică : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc.  

Punctul 12 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea aprobarea completării 

Hotărârii Consiliului Local nr.218 din data de 29 iunie 2017, privind aprobarea 

înfiinţării unui Talcioc în Municipiul Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de servicii publice? 

Domnul consilier Ionescu Liviu : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? 

Domnul primar Barbu Nicolae : Până când o să terminăm, l-am modificat de trei ori 

regulamentul ăsta, cred că terminăm și cu talciocul. Vine iarna și nu mai închidem 

talciocul. 



Domnul consilier Barbu Ionuț : Dacă nu mai sunt discuții, sunt supun la vot. Cine este 

pentru ? Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc.  

Punctul 13 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea modificării şi completării 

Hotărârii Consiliului Local nr.219 din data de 29 iunie 2017, privind aprobarea 

înfiinţării Târgului Auto în Municipiul Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de servicii publice? 

Domnul consilier Ionescu Liviu : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 14 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unei locuinţe către societatea Giurgiu Servicii Locale S.A. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 15 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea modificării Anexei 2 din 

Regulamentul privind regimul finanţărilor nerambursabile din fondurile bugetului 

local al Municipiului Giurgiu alocate pentru activităţi nonprofit de interes local în 

domeniul domeniul Educaţie - Tineret – Mediu, aprobat prin Hotărârea Consiliului 

Local nr.459 din data de 21 decembrie 2016. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 



Punctul 16 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea acordării sumei de 3.000 

lei, domnişoarei Ilinca Anamaria Lucia, studentă la Facultatea de Drept - 

Universitatea din Bucureşti. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de învătământ ? 

Domnu consilier Clement Ilie : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 17 : Proiect de hotărâre cu privire la numirea reprezentanţilor Consiliului 

Local al Municipiului Giurgiu, în Consiliile de Administraţie şi în Comisiile de 

evaluare şi asigurarea calităţii educaţiei, ale unităţilor de învăţământ preuniversitar 

de stat din Municipiul Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de învătământ ? 

Domnu consilier Clement Ilie : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 18 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea încheierii acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Şcoala Gimnazială „Mircea cel Bătrân” 

pentru Şcoala Gimnazială nr.3, unitate de învăţământ arondată acesteia, pentru 

sustenabilitatea Proiectului „Performanţă şcolară şi dialog intercultural prin 

servicii etno-educaţionale integrate” pentru perioada octombrie-decembrie 2017. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de învătământ ? 

Domnu consilier Clement Ilie : Aviz favorabil. 



Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 19 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea valorii nominale de 20 lei, 

echivalentul a 4,39 Euro, a unei acţiuni deţinute de Municipiul Giurgiu la 

Societatea Comercială APA SERVICE S.A. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de servicii publice? 

Domnul consilier Ionescu Liviu : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian : Am primit o solicitare și anume dacă ne puteți 

explica scăderea prețului de la 200 lei/acțiune la 20 lei/acțiune. 

Domnul primar Barbu Nicolae : Da, acesta era punctul pe care voiam să-l explic, în 

raportul de evaluare sunt două metode și cu două valori. O valoare de 204 lei dacă nu 

mă înșel pe acțiune, adică de douăzeci de ori mai mult decât avem acum și o valoare 

de 20 de lei pe acțiune. Singura modificare este că sunt două aspecte, Apa Service a 

intrat într-un proiect european de implementare a unui management privind calitatea 

apei și înlocuirea conductelor și tot.Proprietatea asupra acestei infrastructuri nu 

aparține Apei Service ci aparține municipalității pentru că dumnealor au înlocuit 

sistemul existent cu unul performant, sistem care era el pus în administrare, nu-l aveau 

în proprietate. Evaluatorii când au cerut documentațiile în actele contabile apare o 

sumă de 180 de milioane, asta înseamnă vreo 40 de milioane de euro în activul acestei 

societăți dar nu este în activul efectiv în patrimoniu ci cu un statut conform fondurilor 

europene, administrare, de folosință până la urmă de exploatare a lor.Singurul lucru 

care am putea să-l luăm în hotărâre este ca la sfârșitul perioadei de monitorizare, dar 

nu-și are sensul, nu știu..să avem o condiție, totuși o siguranță că după ce se termină 

perioada de monitorizare bunurile..dar oricum vin prin efectul legii la dispoziție, vin la 

primărie înapoi, și atunci s-a considerat că prețul de 20 lei adică dublul valorii 

acțiunilor este cel care este prețul tranzacționabil de pornire a licitației pentru vânzarea 

acțiunilor.  

Domnul consilier Vladu Alexandru : Domnul primar, în acest proiect este vorba de 

cedarea cu titlu oneros. 



Domnul primar Barbu Nicolae : Oneros înseamnă cu bani. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Supunem la vot. Cine este pentru ? Unanimitate de 

voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 20 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.174 din 12 mai 2017 privind 

actualizarea numărului de locuitori ai Municipiului Giurgiu, înregistraţi ca plătitori 

de taxă de habitat, în sensul înlocuirii sintagmei de „numărul de locuitori 

înregistraţi ca plătitori de taxă de habitat” cu sintagma „utilizatori ai serviciului de 

salubritate”. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de servicii publice? 

Domnul consilier Ionescu Liviu : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 21 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea unei Convenţii între 

Municipiul Giurgiu şi S.C. Administraţia Domeniului Public şi Privat Giurgiu S.A., 

în reorganizare, reprezentând plata cheltuielilor pentru serviciile de deszăpezire din 

iarna anului 2017. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de servicii publice? 

Domnul consilier Ionescu Liviu : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 22 : Proiect de hotărâre cu privire la abrogarea Hotărârii Consiliului Local 

al Municipiului Giurgiu nr.412 din data de 24 noiembrie 2016 privind Taxa de 

Habitat pentru persoanele fizice, începând cu anul 2018. 



Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de servicii publice? 

Domnul consilier Ionescu Liviu : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 23 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea unei Convenţii între 

Municipiul Giurgiu şi societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., reprezentând 

plata cheltuielilor pentru serviciile de deszăpezire din perioada 12 ianuarie – 18 

ianuarie 2017. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de servicii publice? 

Domnul consilier Ionescu Liviu : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 24 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei de avizare a 

lucrărilor de intervenţie (DALI) şi a principalilor indicatori tehnico-economici 

pentru proiectul transfrontalier „Dezvoltarea sistemului de transport în cadrul 

Euroregiunii Ruse – Giurgiu, pentru o mai bună conectivitate cu reţeaua de 

transport TEN-T”. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 



Punctul 25 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico-

economice (faza PT) şi a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de 

investiţii „Eficientizare energetică Şcoala Gimnazială nr.5”, din Municipiul 

Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 26 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico-

economice (faza PT) şi a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de 

investiţii „Eficientizare energetică Grădiniţa cu program normal nr.9”, din 

Municipiul Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 27 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico-

economice (faza PT) şi a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de 

investiţii „Eficientizare energetică Liceul Teoretic „Tudor Vianu”, din Municipiul 

Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 



Punctul 28 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico-

economice (faza PT) şi a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de 

investiţii „Eficientizare energetică Colegiul Tehnic „Viceamiral Ioan Bălănescu”, 

din Municipiul Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 29 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentației de avizare a 

lucrărilor de intervenții (PT) și a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul 

de investiții „Eficientizare energetică Grădinţa cu Program Prelungit „Dumbrava 

Minunată”, din Municipiul Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 30 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico-

economice (faza PT) şi a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de 

investiţii „Eficientizare energetică Şcoala Gimnazială Academician „Marin 

Voiculescu”, din Municipiul Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 



Punctul 31 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentației tehnico-

economice (faza PT) și a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de 

investiții „Eficientizare energetică a Gradiniței cu program prelungit Căsuța 

Fermecată" (Gradinița nr. 4), din Municipiul Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 32 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei tehnico-

economice (faza PT) şi a indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de 

investiţii „Eficientizare energetică Şcoala Gimnazială „Mihai Eminescu”, din 

Municipiul Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 33 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea suplimentării Bugetului de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2017 şi rectificarea Listei de Investiţii aferente. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 34 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi 

subvenţii pe anul 2017. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 



Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 35 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea prelungirii cu un an a 

valabilităţii Convenţiei dintre Consiliul Local al Municipiul Giurgiu şi Fundaţia 

„Din Dragoste pentru Oameni” Giurgiu, pentru susţinerea unor servicii sociale la 

nivelul Municipiului Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 36 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Actului adiţional pentru 

modificarea şi completarea Contractului nr.18.044/12.10.2012 privind delegarea 

gestiunii serviciului public de alimentare cu energie termică către S.C. Global 

Energy Production S.A., aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 

nr.258/04.10.2012. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de servicii publice? 

Domnul consilier Ionescu Liviu : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 37 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea preţului local al energiei 

termice către utilizatorii de energie termică din Municipiul Giurgiu, prin sistem 

centralizat, în scopul încălizirii şi preparării apei calde, pentru perioada 16 

octombrie 2017 – 15 aprilie 2018. 



Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de servicii publice? 

Domnul consilier Ionescu Liviu : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul 38 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea preţului local de facturare 

al energiei termice livrată populaţiei din Municipiul Giurgiu, prin sistem centralizat, 

în scopul încălzirii şi preparării apei calde pentru sezonul de încălzire 16 octombrie 

2017 – 15 aprilie 2018. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de servicii publice? 

Domnul consilier Ionescu Liviu : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții?  

Domnul consilier Vladu Alexandru : Domnul președinte, vă rog să trageți aer in piept. 

Vreau să ne referim la acest proiect la articolul 3, articolul 3 care spune referitor la 

subvenții, subvenția pentru acoperirea diferenței de preț pentru energia termică livrată 

populației în valoare de 149,70 lei Gcal, respectiv 128,72 lei Mwh respectiv 191,57 

lei..și spunem aici că aceste valori calculate se vor suporta în limita prevederilor 

existente în bugetul local pentru venituri și cheltuieli al municipiului Giurgiu.Deci 

practic noi acum aprobăm și aceste subvenții dar nu știm limita, pentru că nu știm nici 

măcar ce prevederi existente sunt.Noi aici trebuie să venim cu o alta prevedere sau 

facem noi un alt proiect în care stabilim noi limita asta de subvenție care va fi pentru 

că noi în acest moment aprobăm ceva care nu știm dacă sunt prinse. 

Domnul primar Barbu Nicolae : Domnul viceprimar, de C.E.T se ocupa domnul 

Popazu sau dumneavoastră înainte? 

Domnul consilier Vladu Alexandru : Nu contează. 

Domnul primar Barbu Nicolae : Contează, să vă spune de ce? Pentru că este copy-

paste acelor 5 hotărâri de proiecte de când sunt primar și erați acolo, atunci nu v-ați 

pus întrebarea nu?  

Domnul consilier Vladu Alexandru : Dar atunci aveam deja niște prevederi. 



Domnul primar Barbu Nicolae : Nu a existat niciodata prevederi în luna septembrie 

cand s-a aprobat prețul. D-aia v-am pus această întrebare că n-am modificat cu nimic, 

bine am modificat cuantumul fiindcă înainte era mai scump iar acum e mai ieftin. 

Domnul consilier Vladu Alexandru : Totul este modificat și..dacă vom avea bani sau 

nu? 

Domnul primar Barbu Nicolae : Păi vom avea bani sigur că eu voi fi obligat că în baza 

hotărârii pe care voi o aprobați, executivul este obligat dupa aceea să-și caute surse de 

finanțare să asigure bugetul pentru ce aprobați astăzi. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Mulțumim mult. Haideți să supunem la vot. Cine este 

pentru ? Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 1 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea constituirii 

Comisiei de vânzare a bunurilor aparţinând domeniului privat de interes local al 

Municipiului Giurgiu. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 2 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea suplimentării 

Bugetului de împrumuturi interne pe anul 2017 şi a Listei de Investiţii aferente. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 3 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea depunerii 

cererii de finanţare pentru proiectul transfrontalier „Dezvoltarea sistemului de 

transport în cadrul Euroregiunii Ruse - Giurgiu pentru o mai bună conectivitate 

cu reţeaua de transport TEN-T”, pentru finanţare prin Programul INTERREG 

V-A România-Bulgaria 2014-2020. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 



Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 4 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea studiului de 

fezabilitate şi a principalilor indicatori tehnico-economici pentru proiectul 

transfrontalier „Reconstruirea şi punerea în valoare a siturilor culturale 

reprezentative din Euroregiunea Ruse-Giurgiu” - obiectivul de investiţii 

„Valorificarea Cetăţii Giurgiu şi integrarea acesteia într-un circuit turistic”, pentru 

finanţare prin Programul INTERREG V-A România - Bulgaria 2014 – 2020. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 5 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei 

de avizare a lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico - economici 

pentru obiectivul de investiţii „Amenajarea şi dotarea spaţiului situat în Giurgiu, 

Piaţa Unirii, Bloc 92, scara D, parter, în scopul promovării patrimoniului cultural 

intangibil (EURΩPEIΩN)” ce va fi realizat prin proiectul transfrontalier 

„Valorificarea moştenirii culturale intangibile comune locale şi europene prin 

Muzee interactive”. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 6 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentaţiei 

de avizare a lucrărilor de intervenţie şi a principalilor indicatori tehnico - economici 

pentru proiectul „Prevenirea eficientă a inundaţiilor în zona transfrontalieră 

România - Bulgaria”. 



Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 7 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea depunerii cererii 

de finanţare pentru proiectul transfrontalier „Reconstruirea şi punerea în valoare a 

siturilor culturale reprezentative din Euroregiunea Ruse - Giurgiu” - obiectivul de 

investiţii „Valorificarea Cetăţii Giurgiu şi integrarea acesteia într-un circuit 

turistic”, pentru finanţare prin Programul INTERREG V-A România - Bulgaria 

2014 – 2020. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 8 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea depunerii cererii 

de finanţare pentru proiectul transfrontalier „Valorificarea moştenirii culturale 

intangibile comune locale şi europene prin Muzee  interactive”, obiectiv de investiţii 

„Amenajarea şi dotarea spaţiului situat în Giurgiu, strada Piaţa Unirii, Bloc 92, 

scara D, Parter, în scopul promovării patrimoniului cultural intangibil 

(EURΩPEIΩN)”, pentru finanţare prin Programul INTERREG V-A România - 

Bulgaria 2014-2020. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 



Punctul suplimentar 9 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea depunerii cererii 

de finanţare pentru proiectul „Prevenirea eficientă a inundaţiilor în zona 

transfrontalieră România-Bulgaria”, pentru finanţare prin Programul INTERREG 

V-A România-Bulgaria 2014-2020. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 10 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea depunerii 

proiectului „Eficientizare energetică Şcoala Gimnazială Academician „Marin 

Voiculescu” din Municipiul Giurgiu, în cadrul POR 2014-2020, Axa 3.1.B. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 11 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea depunerii 

proiectului „Eficientizare energetică Colegiul Tehnic „Viceamiral Ioan Bălănescu”, 

din Municipiul Giurgiu, în cadrul POR 2014 -2020, Axa 3.1.B. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 



Punctul suplimentar 12 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea depunerii 

proiectului „Eficientizare energetică Şcoala Gimnazială nr.5”, din Municipiul 

Giurgiu, în cadrul POR 2014 - 2020, Axa 3.1.B. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 13 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea depunerii 

proiectului „Eficientizare energetică Şcoala Gimnazială Mihai Eminescu”, din 

Municipiul Giurgiu, în cadrul POR 2014 - 2020, Axa 3.1.B. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 14 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea depunerii 

proiectului „Eficientizare energetică Grădiniţa cu Program Prelungit Căsuţa 

Fermecată (Gradiniţa nr. 4)”, din Municipiul Giurgiu, în cadrul POR 2014 - 2020, 

Axa 3.1.B. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 



Punctul suplimentar 15 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea depunerii 

proiectului „Eficientizare energetică Grădiniţa cu program normal, nr.9, din 

Municipiul Giurgiu, în cadrul POR 2014 - 2020, Axa 3.1.B. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 16 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea depunerii 

proiectului „Eficientizare energetică Liceul Teoretic „Tudor Vianu”, din Municipiul 

Giurgiu, în cadrul POR 2014 - 2020, Axa 3.1.B. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Punctul suplimentar 17 : Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea depunerii 

proiectului „Eficientizare energetică Grădiniţa cu Program Prelungit „Dumbrava 

Minunată”, din Municipiul Giurgiu, în cadrul POR 2014 - 2020, Axa 3.1.B. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei juridice? 

Domnul consilier Dragomir Ion : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Raportul comisiei de buget-finanțe? 

Doamna consilier Săndulescu Petronela : Aviz favorabil. 

Domnul consilier Barbu Ionuț : Discuții? Dacă nu sunt supun la vot. Cine este pentru ? 

Unanimitate de voturi. Împotrivă? Se abține cineva? Mulțumesc. 

Domnul primar Barbu Nicolae : Domnilor consilieri dați-mi voie să vă mulțumesc în 

numele executivului că ați dat curs și acestor proiecte suplimentare de pe ordinea de zi, 

să felicit întreg personalul cat și direcția de proiecte europene pentru munca pe care au 



dus-o în ultimele 7-8 luni, de pregătire a acestor proiecte. Nu a fost simplu, nu a fost 

ușor, ne bucurăm că reușim să depunem un număr așa de mare de proiecte, să sperăm 

că vom avea și punctajul necesar ca să le și câștigăm și să putem folosi cat mai multe 

fonduri europene.Vreau să conștientizăm cu toții că această acțiune nu este simplă și 

prin meritul tuturor, acelora care au putere de decizie și dumneavoastră care le 

aprobați, la sfârșitul mandatului fiecaruia dintre voi sa spunem că am fost acolo, am 

aprobat și o parte din aceste proiecte s-au făcut când eram eu consilier, când erau eu 

viceprimar sau cand eram eu primar. Lucrul acesta trebuie să rămână ca o mândrie a 

fiecaruia dintre noi. 

Dacă aș fi lăsat la latitudinea părintelui Georgian și a părintelui Ciocănel la începutul 

ședinței în care și-au manifestat dorința să rămână ca să-și prezinte la diverse un punct 

de vedere vis-a-vis de o problemă care dumnealor vrea să v-o aducă la cunoștintă, aș fi 

spus că prezența dumnealor a făcut posibilă ca astăzi într-o oră să trecem și să 

aprobăm un număr de aproape 50 de hotărâri de consiliu.Am vrut să fac o introducere, 

să-i invit pe cei doi prelați și să le spună consilierilor ce doreați astăzi să le transmiteți. 

 

În finalul ședinței, s-a luat în discuție solicitarea doamnei Alexandrina Narcisa, 

președinte al APOR-filiala Giurgiu și președinte al Comitetului de Inițiativă 

Cetățenească, pentru o scurtă prezentare pe tema referendumului pentru modificarea 

art.48 din alin.1 din Constituția României. 

Preotul Georgian și preotul Ciocănel, membrii ai Comitetului de Inițiativă 

Cetățenească prezenți la ședință, au descris propunerea comitetului în sensul 

modificării noțiunii de soț din art. 48 din Consituție, astfel ca familia „să se întemeieze 

în căsătoria liber consimțită dintre un barbat și o femeie”. 

 

Ședința se încheie la 1509 . 

 

 

PREȘEDINTE, 

BARBU IONUȚ  SECRETAR, 

                                                   LILIANA BĂICEANU      ÎNTOCMIT, 

     ȘIU CEZAR 


